

PRESS RELEASE

MLawGroup Advises Kandy Mobile AG in Financing Round with Consortium of International Investors

Munich, July 25, 2007

Security, transparency of costs and fun - this is offered by the mobile phones and mobile phone services of Kandy Mobile AG, Munich, which were developed especially to meet the expectations and needs of children and their parents.

Just in time for the upcoming market launch, Kandy Mobile AG now concluded a series A preferred financing round with a single-digit million Euros volume. An international syndicate of investors, will thus significantly accompany the further expansion of Kandy Mobile AG.

MLawGroup acted as counsel for Kandy Mobile AG in concluding and executing the financing round.

Counsel to Kandy Mobile

MLawGroup, München: Rainer Kreifels (Lead), Dr. Johannes Maidl, Diana Massa.

MLawGroup berät Kandy Mobile AG bei Finanzierungsrunde mit internationalem Investorenkonsortium

München, 25. Juli 2007

Sicherheit, Kostentransparenz und Spaß - das bieten die Mobilfunkgeräte und Mobilfunkangebote der Münchener Kandy Mobile AG, die speziell für die Bedürfnisse und Erwartungen von Kindern und deren Eltern entwickelt worden sind.

Rechzeitig zur bevorstehenden Markteinführung hat die Kandy Mobile AG nunmehr eine Series A Preferred Finanzierungsrunde im einstelligen Millionenbereich abgeschlossen. Ein internationales Investorenkonsortium, wird damit den weiteren Ausbau der Kandy Mobile AG maßgeblich begleiten.

MLawGroup beriet Kandy Mobile AG bei Abschluss und Durchführung der Finanzierungsrunde.

Berater Kandy Mobile

MLawGroup, München: Rainer Kreifels (Federführung), Dr. Johannes Maidl, Diana Massa.

About MLawGroup

MLawGroup is a highly specialized boutique law firm located in Munich, Germany.

We advise our clients in three practice areas:

- Complex M&A and technology transactions.
- Legal services for technology and media companies.
- Venture capital transactions.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, including advertising, automotive, biotechnology, entertainment, IT, internet, media, semiconductor and telecom companies.

Our clients turn to us because of the quality of our work, our industry focus, our responsiveness, our international experience and our independent and reliable judgment.

For more information about MLawGroup and this transaction please contact:

MLawGroup
Rainer Kreifels
rainer.kreifels@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0

Über MLawGroup

MLawGroup ist eine hochspezialisierte Anwaltsboutique mit Sitz in München.

Wir beraten unsere Mandanten in drei Arbeitsbereichen:

- Komplexe M&A- und Technologie-Transaktionen.
- Rechtliche Beratung von Technologie- und Medienunternehmen.
- Venture Capital Transaktionen.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe aus den Bereichen: Automotive, Biotechnologie, Entertainment, Halbleiter, IT, Internet, Medien, Telekom und Werbung.

Unsere Mandanten vertrauen uns vor allem wegen unserer hoch qualifizierten Beratung, unserer Branchenfokussierung sowie unserer internationalen Erfahrung.

Für weitere Informationen zu MLawGroup und zu dieser Transaktion wenden Sie sich bitte an:

MLawGroup
Rainer Kreifels
rainer.kreifels@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
